

PROTOKOLL RY 02/2023

Datum: 2023-01-24

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * David Lindström (DL), Ledamot
* Theres Thörnevall (TT), Ledamot
* Benny Cronert (BC), Ledamot
Fredrik Andersson (FA), Adjungerad
Lars Jonsson (LJ), SBF
Thomas Borssén (TB), SRM
Patrik Persson (PP), SRM
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén

Frånvarande:

Till Officiella meddelanden:

§ 025 Utgångna reglers giltighet

§ 017 Mötets öppnande

§ 018 Föregående mötesprotokoll

§ 019 Fastställande av mötets dagordning

§ 020 Pågående ärenden

§ 021 Ekonomi

§ 022 Landslag

§ 023 SM

§ 024 Däck

§ 025 Teknik

§ 026 Dispenser

§ 027 Öppet Rallyforum

§ 028 SGA

§ 029 Rallyregler

§ 030 Övriga frågor

§ 031 Nästa möte

§ 032 Mötets avslutande

§ 017 Mötets öppnande

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 018 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll läggs till handlingarna

§ 019 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes, med BCs tillkomna punkter till teknik.

§ 020 Pågående ärenden

- Ligger under respektive paragraf.

§ 021 Ekonomi

- Inget att notera på detta möte, LJ informerar att budgetprocessen är igång.

§ 022 Landslag

- Inget att informera under punkten.

§ 023 SM

SRM:

- Lägesrapport.
- TBN informerade att SRM har allt under kontroll inför Lima och att övriga säsongen är uppdaterad med aktuella datum.
- Förbundsdomare måste få identitetsbrickor, LJ tar fram dessa efter att TB försett honom med underlag.
- Behovet av de tidigare extra möten med SRM kommer att ses över efter Lima.

SM 2024:

- Arbetet i projektgruppen är uppstartat och diskussioner om hur SM 2024 ska formas är igång.

§ 024 Däck

- Önskemål om förändring på däck har skickats in, DL kommer skriva ett svar angående däckfrågor.

§ 025 Teknik

- RU fortsätter jobba förfrågan från 1300 Rallycup om egen tävlingsklass.
- Beslut att regelverket för Nat 4wd ska gälla och att man ska ha max 32mm restriktor på samtliga bilar, JR informerar berörda parter.
- HA har gett Gert Andersson i uppdrag att utreda Proto-cars för ett eventuellt regelverk.
- JR kommer svara på det mail som inkommit från HB-gruppen.
- TK har ej haft möte ännu, så den fråga som tillkommit oss om stötdämpare till Grp F kommer tas upp på nästa, den 31/1.
- Beslut att ej ge dispens för utgången tank, JR svarar berörd.
- Karosbytte i överåriga R5-bilar utreds vidare.
- En fråga om motorer i Grp HB har inkommit, HA tar med frågan till möte med TK.
- Ett önskemål om att kunna rakställa motor i Grp HB har inkommit, beslut tidigare på detta är fattat i TK, HA tar fram tidigare beslut.
- Tekniska regler på hemsidan har gått ut, JR skapar ett officiellt meddelande om att utgångna regler gäller tills nya regelverk publiceras.
- Fråga om möjlighet att tillåta breddning av hjulhus inåt och uppåt i framkant, HA tar med denna punkt till TK.
- Diskussion om stolsfästen, HA tar med frågan om area på förstärkningsplattan.

§ 026 Dispenser

- En förare har ansökt om uppklassning till A-förare, JR kontaktar SGA i distriktet och diskuterar frågan.

- I ett mail ställer en förare frågan om att kunna få licens snabbt inför SM-veckan. JR svarar förare och SGA i distriktet, för att kunna hantera detta.
- Fortsatt diskussion om Ungdom-C, JR tar fram ett förslag till regeltext angående hur det ska gå till.

§ 027 Öppet Rallyforum

- Inget nytt.

§ 028 SGA

- Nästa möte sker via Teams den 15/2 - 2023.

§ 029 Rallyregler

- DL har tagit fram ett förslag på kravställning för trackingsystem och skickat det till övriga i RU för översyn. Det är viktigt att utreda hur felaktigt användande av larm (Röd knapp) ska bestraffas, då det inte är accepterat att göra det.
- En fråga har inkommit angående utökade funktioner, för larm, i ett system för elektroniska tidkort. DL kontakter frågeställare och diskuterar detta, då det är viktigt att det ger ett mervärde både för arrangör och tävlande.
- BC har en idé om hur en guide om "konstruerad tid" ska kunna sättas ihop, arbete fortsätter.
- Arbetet med sprintregler pågår, JR fortsätter med detta.
- Regelverket för 2023 är ej publicerat på hemsidan ännu. Vid överflyttning till nya hemsidan har även de senaste reglerna försvunnit, LJ tar frågan till Sören Emmervall för att utredas.
- LJ har kontakt med aktiv förare angående diskussion om reklam på tävlingsbilar.

§ 030 Övriga frågor

- JR & DL var på plats vid Konferens Syd, som båda tyckte hade varit otroligt trevlig och ett mycket bra engagemang hos alla deltagare.
- En diskussion om försäkringar och hur de slå mot arrangör & tävlande. DL tar med frågan och utreder mer.
- Nya hemsidan har lite barnsjukdomar, bland annat är det länkar som inte fungerar som de ska, det går ej längre att visa enbart RU's officiella meddelande eller vad som är på gång.
- TT gav ett bra förslag på profilkäddor och kommer utreda hur beställningar ska tillväga för att levereras till rätt person

§ 031 Nästa möte

- Nästa möte tisdag 14/2 kl 20:00

§ 032 Mötets avslutande

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:30.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Fredrik Andersson

Janne Rydh